



No. 19

FOR IMMEDIATE RELEASE  
MARCH 25, 1970

ISRAELI FOREIGN MINISTER'S VISIT

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that the Foreign Minister of Israel, Mr. Abba Eban, has accepted his invitation to visit Canada. The Foreign Minister plans to come to Ottawa about the middle of May.

Following upon the visit by the Secretary of State for External Affairs to Israel last November, Mr. Eban's visit will provide an opportunity to review international issues of common interest, as well as bilateral relations.

\* \* \*

LA VISITE DU MINISTRE DES AFFAIRES ETRANGERES D'ISRAEL

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le Ministre des Affaires étrangères d'Israël, M. Abba Eban, a accepté l'invitation de visiter le Canada. Le Ministre se propose de venir à Ottawa vers le milieu de mai.

La visite de M. Eban fait suite à celle que le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures a faite en Israël en novembre dernier. Elle fournira l'occasion d'une revue des questions internationales d'intérêt commun de même que des relations bilatérales entre les deux pays.